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 ACTA SESSIÓ PLENÀRIA DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 2019-2023. 
 
Data: 30 de juny de 2022 -  20.00 hores 
 
Lloc: Unió Batllorienca 
 
Assistents: Anaïs Medina (presidenta); Lamin Jammeh; (GM PSC); Roser Calvet (GM CUP); 
Agustín Muñiz; Antoni Comajuan; Joan Ridorsa; Dídac Heredia; Mariona Guillén; Quim 
Colominas (Secretaria).  
 
Assisteix a la reunió la regidora d’Espai públic, Patrícia Rodriguez;  
 
S’excusen: Ana Fernández; Jordi Raig; Jordi Roca; Quim Ponce; Anna Olivé; Sebastià 
Marmolejo; Jordi Gómez; Quim Pagès. 
 
La presidenta, Anaïs Medina, obre la sessió quan són les 20.00 hores, amb l’ordre del dia a 
tractar següent: 
 
Ordre del dia: 
 
1.         Aprovació si s’escau, de l’acta de la sessió anterior (2/11/2021) 
2.         Seguiment de projectes 
3.         Precs i preguntes 
 
1.Aprovació si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 
 
La presidenta demana a les persones assistents si tenen quelcom a dir respecte l’esborrany de 
l’acta de la sessió plenària de 2 de novembre de 2021, que s’ha tramés juntament amb la 
convocatòria. L’acta s’aprova sense observacions, per unanimitat. 
 
2. Estat dels projectes  
 

• Remodelació del Parc del camí Ral: Redactat el projecte executiu i en revisió per part 
d’Espai públic. Consignat  al pressupost inversions 2022. Previsió de licitació setembre. 
Es demana que s’enviï projecte a grups municipals. 
 

• Remodelació del Parc 1 d’octubre: Adjudicat a Hawks-Sweelek. Per dificultats en el 
lliurament (incendi a planta USA), es preveu finalització de treballs Primavera de 2023. 

 
• Centre cívic carrer Major: Adequació completada. En ús per grup de dones: 2a planta. 

En ús per a grups de música: 1a planta. Pendent resta usos planta baixa, amb tendència 
a destinar a gent gran. 

 
• Consultori local de Salut: A ple rendiment. Només pendent inici servei d’analítiques 

previst per a juliol. 
 

• Subministrament aigua potable: Lliurat projecte de construcció d’un dipòsit de 400 m3, 
a la zona pous, per tal d’evitar els talls d’aigua. Ofereix una autonomia d’entre un mínim 
de 24 hores i fins a 48 hores en règim d’ús convencional. Plantejament soterrat per evitar 
impacte paisatgístic. Projecte inclòs en el Pla d’inversió AGBAR. Assegurat el 
subministrament davant de talls, s’ha plantejat a AGBAR avantprojecte de canvi de 
canalitzacions des de Sant Celoni, com a mesura per resoldre definitivament les 
incidències derivades de l’antiguitat de les instal·lacions. Previsió inici obres: dins Tardor 
2022. 
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• Carril bici La Batllòria-Sant Celoni: en procés la redacció del projecte executiu, 
impulsat per la Generalitat. No es disposa de calendari. 

 
• Càmeres de seguretat: en procés de redacció la documentació de licitació per a la 

ubicació des 2 càmeres de matrícula i 1 de seguretat. Lamentablement per 
circumstàncies diverses no s’ha assolit encara la licitació. S’hi donarà impuls addicional.  
 

 
3, Precs i preguntes: 
 

• Es planteja la manca d’agilitat en la materialització dels projectes. El context normatiu 
complex, el dimensionament feble dels recursos humans, la pressió que genera 
l’acumulació de projectes, són a la base d’aquesta lentitud. Es debat al respecte, sense 
cap conclusió concreta. 
 

• Es pregunta per preinscripció P3 a l’Escola Montnegre: Ha estat de 14 infants. Es 
possibilita, si més no, la continuïtat de P3 a l’Escola.  S’explica també, que tant l’escola 
com l’Ajuntament han acordat sol·licitar que el futur P2, s’estableixi al mateix centre. 
 

• Es formula inquietud per la velocitat de determinades persones en l’ús dels patinets 
elèctrics. S’explica que, per bé que no es pot garantir una presència constant, Policia 
local té indicacions de multar quan es detectin episodis. Es demana reforçar amb un rètol 
addicional l’accés al tram reservat a vianants de la carretera Vella, a l’alçada del carrer 
d’Hostalric.  
 

• Es recorda que cal pintar les cantonades carrer Tordera amb Vall del Llor i Miquel mateu, 
per evitar aparcament que resti visibilitat. 
 

• A la reserva de l’aparcament del CAP s’hauria de senyalitzar l’horari, per tal que altres 
vehicles hi puguin aparcar.  
 

La presidenta aixeca la sessió, quan són les 21.05 h. 
 
 
La presidenta       Per la Secretaria 
Anaïs Medina Terradas      Joaquim Colominas Coll 
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